



Americana Chinese International School

227 Moo 2 Chiang Mai - Lampang Superhighway
Tambol Nong-Phueng, Amphur Sarapee
Chiang Mai, Thailand 50140
052-135069; info@acis.ac.th



Friday November 5, 2021

Dear parents and guardians,

Thank you so much for your efforts and hard work this week, adjusting to online learning, managing schedules, and supporting your children with their assignments. We would like to take a moment to review with you the appropriate behaviors we expect to see from all our Phoenix Flames. These behaviors help us ensure that students treat teachers and their peers respectfully, and that we provide a safe learning environment whether on campus or online. These behavior expectations mirror the same expectations we have for students while on campus (please see our Student Handbook) and they include:

1. Students wear uniforms to live meetings
2. Students turn cameras on for live meetings, if attending the meeting. *Attendance for live meetings is optional. Students may be counted as present for the school day as long as they communicate with their teachers/TAs in some method and attempt to complete their classwork for the day.*
3. During live meetings, students speak when called on by the teacher
4. When chatting online with friends and peers, students are respectful in how they communicate.

If at any time your student is not able to fulfill these expectations we kindly ask that you, their parent or guardian, contact the homeroom TA to explain the issue. We will try our best to work with your family's situation while online and hope to have another successful week of online learning next week.

Thank you for your continued support of our educational program!

Sincerely,
ACIS Administration Team



Americana Chinese International School

227 Moo 2 Chiang Mai - Lampang Superhighway
Tambol Nong-Phueng, Amphur Sarapee
Chiang Mai, Thailand 50140
052-135069; info@acis.ac.th



2021年11月5日, 周五

尊敬的家长及监护人：

非常感谢您本周的努力和辛勤工作，调整在线学习，管理日程安排，并支持您的孩子完成作业。我们想花点时间与您一起回顾一下，我们希望从教学中看到的规范行为。这些行为有助于我们确保学生尊重老师和他们的同龄人，并确保我们提供一个安全的学习环境，无论是在校园还是在网上。这些行为期望反映了我们在校园对学生的相同期望（请参阅我们的学生手册），包括：

1. 学生们穿着校服参加在线网课；
2. 如果参加在线网课，请学生务必打开网课的摄像头，确保出席。在线网课是可选择性参与的，需要学生以某种方式与老师/助教交流，并能够完成当天的课堂作业，他们就被视为出席学生；
3. 在现场网课期间，学生在老师的要求下应该发言；
4. 当与朋友和同学在线聊天时，学生们注意交流时使用礼貌用语。

当学生们在任何时候不能满足这些条件的时，我们恳请您，孩子的家长或监护人，联系学校助教解释问题的所在。我们将尽最大努力处理您的家庭在线情况，并希望下周又是一个成功的在线学习周。

感谢您对我们教育计划的持续支持！

真挚的，

美中行政团队



Americana Chinese International School

227 Moo 2 Chiang Mai - Lampang Superhighway
Tambol Nong-Phueng, Amphur Sarapee
Chiang Mai, Thailand 50140
052-135069; info@acis.ac.th



วันศุกร์ที่ 5 พฤศจิกายน 2564

เรียน ผู้ปกครองทุกท่าน

ทางโรงเรียนนานาชาติอเมริกาณา ไชนีส ขอขอบพระคุณสำหรับความร่วมมือของท่านผู้ปกครองในการสนับสนุนการจัดการเรียนการสอนผ่านระบบออนไลน์ในสัปดาห์นี้ ทั้งนี้โรงเรียนมีความประสงค์ที่จะแจ้งให้ท่านทราบเกี่ยวกับพฤติกรรมนักเรียนตามความคาดหวังของโรงเรียน ซึ่งพฤติกรรมดังกล่าวจะช่วยสร้างความมั่นใจได้ว่านักเรียนจะมีความเคารพต่อเพื่อนร่วมชั้นเรียน และครูผู้สอน ในระหว่างที่โรงเรียนจัดสภาพแวดล้อมการเรียนรู้ที่มีความปลอดภัยเมื่อมีการเรียนการสอนผ่านระบบออนไลน์หรือเมื่อสามารถจัดการเรียนการสอนตามปกติได้ พฤติกรรมดังต่อไปนี้เป็นพฤติกรรมที่ทางโรงเรียนคาดหวังจากการเรียนการสอนผ่านระบบออนไลน์ ท่านสามารถศึกษารายละเอียดเพิ่มเติมในคู่มือนักเรียน ซึ่งจะเหมือนกับพฤติกรรมที่คาดหวังเมื่อมีการเรียนการสอนตามปกติ

1. นักเรียนควรแต่งกายในชุดนักเรียนเมื่อมีการเรียนการสอนผ่านระบบออนไลน์
2. เมื่อมีการเรียนการสอนผ่านระบบออนไลน์ นักเรียนควรเปิดกล้องของอุปกรณ์อิเล็กทรอนิกส์ ซึ่งโรงเรียนไม่ได้บังคับให้นักเรียนเข้าร่วมการเรียนการสอนผ่านระบบออนไลน์ และจะไม่นับว่านักเรียนขาดเรียน หากนักเรียนมีการติดต่อสื่อสารกับครูผู้สอนหรือครูผู้ช่วย (TA) และพยายามทำงานที่ได้รับมอบหมายให้แล้วเสร็จ
3. ในระหว่างที่มีการเรียนการสอนผ่านระบบออนไลน์ นักเรียนควรตอบคำถามเมื่อครูผู้สอนตั้งถาม
4. นักเรียนควรแสดงความเคารพหรือมีพฤติกรรมที่เหมาะสม เมื่อมีการสนทนาออนไลน์กับเพื่อนร่วมชั้นเรียน

หากนักเรียนไม่สามารถปฏิบัติตามพฤติกรรมที่ทางโรงเรียนคาดหวังได้ ขอความกรุณาท่านผู้ปกครองโปรดติดต่อครูผู้ช่วย (TA) เพื่ออธิบายปัญหาต่างๆ ทางโรงเรียนพยายามอย่างสุดความสามารถเพื่อให้ความช่วยเหลือกับผู้ปกครอง และครอบครัวในระหว่างที่มีการเรียนการสอนผ่านระบบออนไลน์ในสัปดาห์หน้า

โรงเรียนนานาชาติอเมริกาณา ไชนีส ขอขอบพระคุณที่ท่านผู้ปกครองไว้วางใจให้โรงเรียนดูแลบุตรหลานของท่าน

จึงเรียนมาเพื่อโปรดทราบ

ด้วยความเคารพอย่างสูง

ฝ่ายบริหารโรงเรียนนานาชาติอเมริกาณา ไชนีส